
Zápis z jednání Likvidační komise R MČ Praha 7 
č. 3/2023 ze dne 27. 3. 2023 

Účast: Mgr. Radomír Špok, Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Mgr. Alena Glasová, Monika Foglová,           

Simona Hurtová  

Předmět jednání:           Návrh na vyřazení majetku  

Předkladatel: PaedDr. M. Strnadová – vedoucí KST,  

Bc. S. Hradecká – vedoucí OVPŘ, PaedDr. M. Luczka – vedoucí OSV  

Den a místo konání: 27. 3. 2023, 5.11a 

Čas zahájení:   10,30 hod 

Čas ukončení:  11,00 hod 

Výsledek hlasování, přijatá usnesení, popř. odchylná stanoviska členů komise:  

Odbor KST předložil Likvidační komisi soupis inventáře navrženého k vyřazení. Jedná se o inventář 

poškozený a nefunkční, kde jsou opravy nerentabilní. Likvidační komise navrhuje Radě MČ Praha 7 

vyřadit tento inventář z evidence majetku formou ekologické likvidace. Součástí tohoto soupisu je 

Kávovar DeLoghi, který je na Ú MČ P7 nevyužitý a o který projevila k odkoupení zaměstnankyně  

Ú MČ Praha 7. Likvidační komise navrhuje Radě MČ Praha 7 odprodat ten kávovar za 1 000 Kč. 

Odbor správních agend předložil Likvidační komisi žádost o vyřazení materiálových zásob, viz IS/OSA 

ze dne 15. 3. 2023. Jedná se o trička a vaky, které byly určeny k prodeji na IC Milady Horákové, Praha 

7. Tyto předměty byly pořízeny v r. 2015 a nyní o ně není již žádný zájem. Likvidační komise navrhuje 

vyřazení tohoto materiálu ze zdaňované činnosti a zbylá trička a vaky použít jako propagační 

předměty např. na dětských sportovních akcí MČ Praha 7.  

Prostřednictvím OSV předložila Poliklinika Praha 7 žádost na vyřazení majetku. Jedná se o digitální 

ultrazvukový systém, který je zastaralý a poruchový, viz příloha. Likvidační komise navrhuje Radě 

MČ Praha 7 vyřadit tento inventář z evidence majetku formou ekologické likvidace.  

Na minulém jednání Likvidační komise byla projednána likvidace kamerového systému, inv. č. 157. 

Tato žádost byla schválena Usnesením R MČ č. 0099/23-R dne 14. 2. 2023. U této položky, byla ale 

chybně uvedena částka 116 637 Kč místo 166 637 Kč. Likvidační komise bere tuto skutečnost na 

vědomí a informuje tímto Radu MČ Praha 7. 

Prostřednictvím OVPŘ předložila FMŠ Na Výšinách žádost o vyřazení úklidového stroje Henkel 

Ecolab, Floormatic MD180, viz IS č. 048/OVPŘ/2023. Důvodem vyřazení je nefunkční stav motoru, 

izolační stav neodpovídá ČSN a poškození ovládacích prvků. Likvidační komise navrhuje Radě MČ 

Praha 7 vyřadit tento inventář z evidence majetku formou ekologické likvidace.  

Posledním bodem jednáním byla žádost ZŠ T. G. Masaryka o vyřazení mycího stroje, viz IS č. 

007/OVPŘ/2023. Důvodem vyřazení je rekonstrukce školní jídelny, kdy byl stávající mycí stroj 

nahrazen novým. Jelikož je uvedený mycí stroj funkční, Likvidační komise na minulém jednání 

navrhla zjistit možnost uplatnění na jiné škole případně prodej. Bylo zjištěno, že pro jiné školy je stroj 

nepoužitelný, ale po oslovení tří gastro bazarů, jeden z nich nabídl odkup za částku 4 000 Kč. 

Likvidační komise doporučuje ZŠ T. G. Masaryka mycí stroj prodat a finanční prostředky převést do 



investičního fondu školy. Radě MČ Praha 7 Likvidační komise navrhuje schválit vyřazení tohoto 

inventáře z evidence majetku formou prodeje.  

Výsledek hlasování:  5-0-0 

Ověřil: Mgr. Radomír Špok                                        Zapsala: Martina Opluštilová                                       

předseda komise                                                          tajemnice komise 


